
 

- Pan Marek Olbryś: „Chciałbym poruszyć temat braku prawidłowej eksploatacji 

poboczy dróg. Co z tego, że zrobimy dobrą drogę, kiedy nie jesteśmy w stanie 

utrzymać w prawidłowym stanie poboczy? Zarówno drogi wojewódzkie, jak i 

powiatowe są w bardzo złym stanie”. 

 


